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Agenda ALV – Schaakvereniging De Rode Loper - 28 augustus 2024

  

1.         Opening 

De vergadering wordt om 19:38 geopend met een moment stilte. 

 

Henk vermeldt dat de namen bij de verkiezing van de kascommissie op de agenda de verkeerden zijn. 

Dit moeten Marcel Bijlsma, Jaap Bikker en reservelid Peter Das zijn. 

 

Er zijn vier machtigingen ingediend. Wouter Visser heeft het bestuur gemachtigd om op alle 

voorstellen voor te stemmen; Paulus Jansen heeft het bestuur gemachtigd om op alle voorstellen op 

pagina 22 voor te stemmen; Leon Klute en Freek Bax hebben de secretaris gemachtigd om voor hen 

te stemmen. De stemmen van Wouter en Paulus worden door de voorzitter uitgebracht. 

 

2. Ingekomen stukken en mededelingen  

De voorzitter licht toe dat de gemeentelijke subsidie stopt voor Het Huis en vraagt aan Eric van Aart 

of hij kan toelichten wat de consequenties hiervoor zijn voor de Rode Loper en Dijckzigt.  

Eric legt uit dat aan het einde van de maand september wordt besproken met de gemeente hoe het 

pand wordt opgeleverd en dat Het Huis per 1 januari ophoudt te bestaan. Implicaties voor Dijckzigt 

zijn onder andere zaken als brandveiligheid en de gezamenlijke postbus. Eric licht verder toe dat 

Dijckzigt een lopend huurcontract heeft bij de gemeente dat nog vier jaar doorloopt en Dijckzigt zich 

daarom geen zorgen hoeft te maken. 

 

Geurt van de Wal geeft aan dat Dijckzigt nog steeds licht in de schuld zit maar dat de positieve trend 

voortzet en verwacht aankomende ALV uit de schulden te zijn. Daarnaast wordt vanaf binnenkort de 

zaal verhuurt aan een kinderopvang voor drie dagen, wat ook de nodige opbrengsten oplevert.  

Henk Dissel vraagt of er een mogelijkheid is om een grotere ruimte te huren in dit gebouw.  

De voorzitter geeft aan dat de huisvestingskosten van Het Gebouw rond de 2 ton liggen en dat dit 

enkel gefinancierd kan worden indien er een aantal grote vaste verhuurders in zitten. 

 

3. Presentielijst t.b.v. het aantal stemmen en machtigingen  

Bestuur: Henk van Lingen (voorzitter), Pieter Bakker (materiaalcommissaris), Thom Zwamborn 

(extern wedstrijdleider), Marcel Scholten (intern wedstrijdleider), Martijn Eefting (penningmeester), 

Jesse van den Hof (secretaris, notulist) 

 

Leden: Eric van Aart, Hendrik Aldenberg (19:44), Kees van Asperen, Mattieu Bastiaanse, Marcel 

Bijlsma, Henk Dissel, Els Goudriaan, Mathijs Haerden, Wim van Hoek, Peter Hoogakker, Jan Jansen, 

Jaap Kamminga, Arend van de Lagemaat, Henk van Lonkhuyzen, Hans Nijland, Gert-Jan van 

Oostenbrugge, Laurens Pollmann (19:44), Jan Prins, Thailo van Ree, René de Ruiter, Simon Steier, 

Rick van der Toorn, Jacco Vermeulen (21:55), Geurt van de Wal  
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Afwezigheid met kennisgeving: Nonzo Ezeoke, Herman van der Ploeg , Frans Ruiter, Daniël Wendt 

 

Machtigingen: 4 leden machtigden een ander lid om namens hen te stemmen 

 

Totaal stemgerechtigd: 6 bestuursleden, 23 leden (24 vanaf 21:55) en 4 machtigingen maakt 33 

stemmen (34 vanaf 21:55). 

 

4.   Notulen en besluitenlijst van de Algemene Ledenvergadering van 30 augustus 2023 

Kees merkt op dat er 34 stemmen op de presentielijst staan en op een later moment 35 stemmen 

zijn ingediend bij een voorstel.  

De secretaris geeft aan dat dit kwam doordat er een lid halverwege de vergadering was 

binnengekomen. Dit was wel gemeld in de notulen, maar niet in de presentielijst. 

Er zijn geen andere opmerkingen en de notulen worden vastgesteld 

5. Jaarverslagen 2023-2024 

a) Secretaris 

De secretaris licht toe dat het ledenaantal licht is gestegen en merkt op dat er ook een hoog verloop 

is. 

Kees van Asperen brengt in dat het woord ‘oud’ wellicht niet de juiste woordkeuze is voor leden die 

zich dit jaar hebben afgemeld. De secretaris geeft aan in het vervolg een andere woordkeuze te 

gebruiken. 

Het jaarverslag wordt vastgesteld. 

 
b) Wedstrijdleider intern 

De wedstrijdleider heeft geen toevoegingen aan het jaarverslag en gebruikt het moment om een 

aantal prijzen uit te reiken.  

De ratingprijs tot 1535 is gewonnen door Bram Kierkels, maar wordt niet uitgereikt vanwege zijn 

afwezigheid.  

De ratingprijs tot 1722 wordt uitgereikt aan Jesse van den Hof.  

Vervolgens wordt de knockoutbeker uitgedeeld aan Thailo van Ree.  

Tot slot wordt nog de beker van het snelschaakkampioen aan Arend van de Lagemaat uitgereikt.  

Kees van Asperen dankt het bestuur voor de jaarverslagen. 

Het jaarverslag van de interne wedstrijdleider wordt vastgesteld. 

 

c) Wedstrijdleider extern 

De externe wedstrijdleider vond het een succesvol seizoen met twee kampioenschappen en nul 

degradaties. Mathijs Haerden wordt gefeliciteerd als topscorer van het vierde team met een score 

van 6 uit 8. 

Geurt vindt het betreurend dat er twee kampioenteams zijn, maar dat het amper gevierd is. De 

voorzitter kan zich hier ook in vinden en ziet het als een oproep voor de kampioensteams van dit jaar 

om het te vieren. 

Het jaarverslag wordt vastgesteld. 
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d) Materiaalcommissaris 

De materiaalcommissaris geeft aan geen toevoegingen te hebben op het jaarverslag.  

De voorzitter geeft een korte samenvatting van de aanschaffing van nieuwe liveborden, zoals 

beschreven in het jaarverslag van de materiaalcommissaris.  

Els vraagt wat het verschil is tussen een smartboard en een digiboard. De voorzitter legt uit dat 

oudste digiboarden die de Rode Loper bezit van hout zijn en de nieuwere van kunststof en de 

kunstofborden worden door DGT smartboards genoemd.  

Het jaarverslag wordt vastgesteld. 

 
e) Webmaster 

Op de agenda stond foutief het jaarverslag van de Webmaster. De voorzitter licht toe dat er een 

nieuwe URL is en dat er het komende jaar gekeken wordt naar een nieuwe hosting van de website. 

 
f) Kascommissie 

Marcel Bijlsma licht toe dat de kascommissie positief is over de administratie. Hij dankt daarvoor de 

penningmeester. Verder zijn er geen opmerkingen behalve die al in het verslag staan. 

Jan Prins merkt op dat het verlenen van decharge over het financiële beleid gebruikelijk op dit 

moment gebeurt. Pieter Bakker stelt dat decharge pas wordt verleend na het jaarverslag van de 

penningmeester. Geurt ziet de jaarverslagen ook liever andersom.  

 

 

g) Penningmeester 

De penningmeester licht toe dat het een ongebruikelijk jaar van 11 maanden was omdat als gevolg 

van de statutenwijziging het boekjaar nu op 1 juli eindigt in plaats van 1 augustus. De overwegingen 

hiervoor waren het tijdig afsluiten van het bestuurlijk jaar voor de zomer en het in lijn brengen met 

de periodieke betalingen aan de KNSB en SGS. Dit gaf voor het boekjaar wel een vertekend positief 

beeld vanwege 12 maanden inkomsten en 11 maanden uitgaven. Ondanks de ongebruikelijke kosten 

van de notaris en dankzij de subsidie van gemeente heeft de club een gezond jaar gehad. 

 

Kees van Asperen vraagt waar de notariskosten in de balans zijn verwerkt en waardoor ze hoger zijn 

uitgevallen. De penningmeester geeft aan dat dit onder diverse kosten is geplaatst en dat de kosten 

hoger zijn uitgevallen dan 350 euro, maar dat deze volledig vergoed zijn door subsidie van de 

gemeente Utrecht.  

De vergadering verleent het bestuur per acclamatie decharge voor het gevoerde financiële beleid. 

 
h) Mondelinge toelichting Clubblad de Balans 

De voorzitter geeft aan dat Jens Steenmetz dit seizoen met een andere methode de Balans heeft 

opgesteld; nu al drie verschillende edities. Er zijn over het algemeen positieve reacties op de nieuwe 

Balansedities en Jens wil het graag continueren.    
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i) Mondelinge toelichting Totocommissie 

De Intern Wedstrijdleider bedankt René de Ruiter voor zijn inzet en geeft aan dat de prijs dit seizoen 

tweemaal gevallen is.  

Hendrik Aldenberg verzoekt een girale manier van betalen en René de Ruiter ziet een strippenkaart 

als oplossing. De intern wedstrijdleider geeft aan na te denken over een oplossing. Tot slot bedankt 

de voorzitter de totocomissie. 

 

 

6. Verkiezing Bestuur 

 

Periodiek aftreden zijn Henk van Lingen, Martijn Eefting en Jesse van den Hof. Zij hebben aangegeven 

zich herkiesbaar te willen stellen. Per acclamatie worden Martijn en Jesse herkozen tot bestuurslid. 

Henk wordt ook per acclamatie als voorzitter herkozen. 

 

7. Verkiezing kascommissie 

 
Voor de kascommissie zal worden voorgesteld Marcel Bijlsma, Jaap Bikker en als reserve Peter Das. 

De leden worden per acclamatie ingestemd tot de kascommissie. 

 

8. Verkiezing Rapid-commissie 

 

René de Korte en Henk van Lingen vormden dit jaar de Rapidcommissie, en willen dit ook komend 

seizoen verzorgen. De commissie werd wederom per acclamatie verkozen. 

 

9. Verkiezing Continuïteitscomissie 

 
Jaap Kamminga en Leon Klute wilden ook dit jaar in de commissie blijven en Arjan Houwers heeft 

aangegeven eruit te willen. Mattieu Bastiaanse stelt zich ook beschikbaar om als derde persoon bij 

de commissie te voegen. De zaal gaat hiermee akkoord. 
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10. Uitslagen enquête 

 

De enquête is dit jaar door 30 mensen ingevuld.  

Henk Dissel vraagt of de enquête in het vervolg op een eerder moment gestuurd kan worden zodat 

men er voor de ALV op kan voorbereiden. De voorzitter geeft aan dat dit oorspronkelijk ook de 

bedoeling was, maar dat er is verzuimd om de reminder tijdig te sturen, waardoor er met het 

versturen van de stukken slechts 18 respondenten waren. Er is daardoor gekozen om de reminder 

met de stukken mee te sturen.  

40% staat positief tegen clubkleding; 30% staat daar niet positief tegenover; 30% is misschien 

geïnteresseerd. 

73% vindt dat de interne competitie op de huidige manier goed loopt. Een aantal leden zijn 

voorstander van meer rapidavonden.  

Henk Dissel stelt een competitie voor over de competitie bestaande uit 4 à 5 rapid rondes. De 

voorzitter geeft als complicerende factor dat er bijna geen interne competitieavonden zijn waarbij 

geen externe partijen worden gespeeld.  

Op de volgende bestuursvergadering wordt meeloperschap besproken. 

Henk Dissel wil graag een limiet stellen op het aantal aanlopers indien er meerdere interne teams 

spelen en de zaal overbevolkt lijkt te raken. De overbevolking kan interne leden afschikken om te 

komen. De interne wedstrijdleider geeft aan dat er een limiet is van 64 spelers maar dat dit nog niet 

is voorgekomen.  

Thailo van Ree stelt voor om ook de hogere borden achterin te zetten indien de spelers van de 

hogere borden daar geen bezwaar mee hebben. 

De voorzitter geeft aan dat er ook een oplossing kan liggen bij het meubilair. 

 

Pauze om 20:34 

Vergadering wordt om 20:50 heropend 
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11. Bestuursvoorstellen 

a) Externe thuiswedstrijden tellen mee voor de opkomstdrempel 

De voorzitter licht toe dat de redenen voor het voorstel tweeledig is. Doordat de clubrating 

tegenwoordig vergelijkbaar wordt gehouden met de KNSB-rating, is het ijken van de clubrating door 

het spelen van 10 interne partijen minder belangrijk. Ten tweede hebben spelers die extern spelen 

een nadeel als zij extern spelen tijdens een interne competitie-avond ten opzichte van spelers die 

niet extern spelen.  

Voorbeelden hiervan zijn Mattieu Bastiaanse, Jens Steenmetz en Rob Linssen stelt de voorzitter. 

Geurt brengt in dat er nog steeds grote verschillen zijn tussen de KNSB-rating en de interne rating, 

waardoor het eerste argument niet op gaat. Daarnaast vindt Geurt het tweede argument juist tegen 

het voorstel spreken, omdat de opkomstdrempel om verbinding met de club gaat. Toch is Geurt voor 

het voorstel omdat de leden wel op de club komen op woensdag.  

De voorzitter geeft aan dat met dit voorstel uitwedstrijden op woensdag ook meetellen voor de 

opkomstdrempel, maar dat tegenwoordig uitwedstrijden op woensdag niet tot zelden meer 

voorkomen. 

 

Stemmen: 

Voor  Tegen Onthouding 

31 1 1 

 

1 tegen 1 onthouding en 31 keer voor. 

Het voorstel is aangenomen 
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b) Begroting 2024-2025 

Opbrengst van de ZAK is bijgesteld naar 700 euro in plaats van 800 naar aanleiding van het inmiddels 

bekende resultaat; het is als gevolg van een speelavond minder en een lagere opkomst. Daarnaast is 

het verhuur van digiborden naar beneden bijgesteld, van 1500 naar 1200 euro.  

De penningmeester legt uit dat het tekort op de begroting waarschijnlijk minder laag zal uitvallen 

door de niet begrote donaties en eventuele subsidies. De penningmeester verwacht dat er minder 

verlies wordt geleden dan is begroot, net als voorgaande jaren. Daarnaast merkt de penningsmeester 

op dat het begrote verlies groter is dan voorgaande jaren en voorziet wellicht in opvolgende jaren 

een contributieverhoging aankomen.  

Tot slot zegt de penningmeester dat hoewel er een kans is op verlies het komende boekjaar dat dit in 

principe geen probleem hoeft te zijn. 

 

Henk Dissel brengt in dat er ook gekeken kan worden naar de andere verenigingen met betrekking 

tot de contributie.  

Mattieu Bastiaanse merkt op dat het begrote verlies van 15-20% hoog is, maar nog niet alarmerend.  

Gert-Jan van Oostenbrugge vraagt naar de stand van zaken rond het voorstel van de KNSB om de 

regionale bonden af te schaffen.  

De voorzitter schetst het traject van bestuurlijke vernieuwing dat de KNSB de laatste jaren doorlopen 

heeft. Mede op basis van een adviesrapport van prof. Marjan Olfers, wordt de huidige bondraads 

vervangen door een ledenraad. Dit traject wordt komend najaar afgerond. De wijze van 

samenstelling van de nieuw te vormen ledenraad moet er voor zorgen dat de diverse geledingen en 

doelgroepen binnen de schaakwereld beter vertegenwoordigd zijn. In de huidige bondsraad zijn 

bijvoorbeeld jeugdschaak en topschaak niet vertegenwoordigd. Ook op het vlak van contributie-

inning zijn de laatste jaren stappen gezet tot centrale inning door de KNSB. Er ligt geen voorstel 

regionale bonden af te schaffen. Wel is het zo dat regionale bonden zelfstandig kunnen besluiten zich 

op te heffen en als district binnen de KNSB verder te gaan. De NHSB overweegt dat, de SGS heeft nog 

geen plannen in die richting. 

Jaap Kamminga stelt voor om een reserve op te nemen voor teams die kampioen worden om het te 

kunnen vieren. De penningmeester geeft aan dit voorstel in overweging te nemen. 

Henk Dissel merkt op dat de kosten voor externe teams op de clubavond onder interne kosten lijken 

te vallen. De penningmeester bevestigt dat dit eigenlijk onder de koepel ‘competities’ diende te 

vallen.   

Daarnaast merkt Henk Dissel op dat er afgelopen boekjaar niets is gedeclareerd voor reizen en met 

de afstanden van komend seizoen in het verschiet brengt hij onder aandacht dat dit wel mogelijk is.  

 

Voor Tegen Onthouden 

33 0 0 

 

De begroting is aangenomen 

 

 

 

c) Indeling teams extern 
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De externe wedstrijdleider legt uit dat er een verschil is tussen de verzonden stukken en het huidige 

voorstel. Hendrik Aldenberg en Rick van der Toorn zijn gewisseld zodat Laurens Pollmann en Hendrik 

samen kunnen spelen.  

De voorzitter legt uit wat de beweegredenen hiervoor zijn: autogebruik en de reisafstanden, wat 

goed is voor het team en wat de spelers zelf wilden. Alle betrokkenen zijn benaderd en akkoord met 

de wisseling. 

Els Goudriaan geeft aan dat haar team, SOS team 5, moeite had in de derde klasse. Ze vraagt waarom 

er niet meer werd gemixt tussen het vijfde en zesde team om betere kansen te geven in de derde 

klasse.  

De externe wedstrijdleider brengt in dat het vijfde team sterker moet zijn dan het zesde team en 

nieuwe teams altijd in de derde klasse starten. 

Els biedt zichzelf aan als teamcaptain van het zesde SOS team. 

 

Geurt brengt in dat argumenten om een team samen te stellen die niet in het reglement staan als 

voorstel ingediend dienen te worden, zoals het aantal auto's voor een team.  

De externe wedstrijdleider zegt niet naar de beschikbaarheid van auto’s te hebben gekeken en dat 

dit toevallig goed uit is gekomen. De voorzitter heeft er wel naar gekeken, maar er is daardoor geen 

verschuiving meer gekomen. 

De externe wedsstrijdleider geeft nog een kleine toelichting over de bekerteams: Jesse van den Hof is 

vervangen door Jan Prins in het bekerteam, omdat Jan Prins wel speelgerechtigd bleek te zijn voor 

het bekerteam. 

 

Stemmen: 

Voor Tegen  Onthouden 

31 0 2 

  

Het voorstel van de externe teamindeling is aangenomen. 

 

 

d) Schrappen gebed artikel 6 HR 

‘De jaarlijkse algemene ledenvergadering wordt gehouden bij de aanvang van het nieuwe seizoen en 

wordt met gebed geopend en gesloten.‘ 

 

De voorzitter licht toe dat met de statutenwijziging van afgelopen jaar ook het gebed niet meer op 
zijn plaats is binnen deze vereniging.  
 
Stemmen: 

Voor Tegen Onthouden 

29 2 2 

 
Het voorstel is aangenomen 
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12. Voorstel flexibilisering speeltijd interne competitie 

Voorstel: 

‘Bij een partij voor de interne competitie staat het beide spelers vrij om voor de start van de partij een 
speeltijd overeen te komen van tussen 1 uur pppp en 1 uur en 40 minuten pppp. In alle gevallen blijft 
het increment per zet 10 seconden.  
Bij verschillende voorstellen zal gespeeld worden voor de langst gewenste tijd.’  

 

Mattieu Bastiaanse licht het voorstel toe zoals opgeschreven in het voorstel.  

Els Goudriaan is tegen het voorstel omdat het een lichte vorm van competitievervalsing is als mensen 

met een andere tijd spelen en ze vindt een vaste tijd bij het schaakspel horen.  

Marcel Scholten ziet geen bezwaren, behalve dat het eerder rumoerig wordt in de zaal en dat hij 

waarschijnlijk veel tijd kwijt is aan het instellen van de klokken.  

Jan Jansen brengt als tegenargument de psychologische onrust die er zal spelen voor de partij omdat 

mensen toch elkaar graag tegemoetkomen. 

Kees van Asperen vindt dat het tot overbodige discussies voor de wedstrijd leidt. 

Arend van de Lagemaat brengt in dat het ook bij andere clubs voorkomt dat één speler met minder 

tijd start. 

Laurens Pollmann vindt DRL een gemoedelijke club en ziet de voordelen van de mogelijkheid tot een 

korte avond en is voor het voorstel.  

Rick van der Toorn brengt het idee op om met een korte en een lange tijd te spelen zodat problemen 

met de klok kunnen worden voorkomen.  

Jan Prins geeft aan dat het bij zijn andere club niet tot discussies leidt voorafgaand aan de partij.  

Marcel Scholten zegt dat je niet met zekerheid weet dat het een korte avond wordt en dat daarom 

alsnog leden niet komen spelen.  

Thom Zwamborn vraagt zich af wat er gebeurt als iemand laat is. Marcel Scholten geeft aan de klok 

kunnen worden aangepast als ze al lopen. 

 

Stemmen: 

Voor Tegen Onthouden 

15 13 5 

 

Het voorstel is aangenomen 
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13. Voorstel bedankje bestuur 

Voorstel:  

‘Voorstel om ook de bestuursleden elk jaar een bedank-geschenkje te geven. Te regelen door de 
kascommissieleden (dat zijn nooit zelf bestuursleden). De kosten per persoon moeten ruwweg 
overeenkomen met de kosten voor de andere bedankjes van clubleden en zijn te declareren bij de 
penningmeester. ‘ 
  
Mattieu Bastiaanse licht het voorstel toe. Hij vindt de bedankjes voor de actieve leden van de club 

een van de mooie dingen binnen onze club en ziet dit graag ook voor het bestuur.  

Kees van Asperen stelt voor om de continuïteitscommissie hier verantwoordelijk voor te maken. 

Peter Hoogakker is het met Kees eens omdat de kascommissie overhoop kan liggen met de 

penningmeester.  

Laurens Pollmann vraagt zich af of het juridisch gezien is toegestaan dat een vereniging een cadeau 

geeft aan het bestuur en zegt dit uit te zoeken.  

Thailo van Ree vindt het een sympathiek idee maar vindt ook dat een bestuur voor clubliefde wil 

besturen en niet voor een beloning. 

Mattieu gaat akkoord met het amandement om het bedankje door de continuïteitscommissie te 

laten organiseren.  

Geurt van de Wal brengt in dat iedere boekhoudkundige constructie hiervan onjuist is en dat 

bedankjes door de vereniging zelf geïnitieerd dienen te worden. 

 

Amendement voorstel: 

‘Voorstel om ook de bestuursleden elk jaar een bedank-geschenkje te geven. Te regelen door de 

continuïteitscommissie (dat zijn nooit zelf bestuursleden). De kosten per persoon moeten ruwweg 

overeenkomen met de kosten voor de andere bedankjes van clubleden en zijn te declareren bij de 

penningmeester.’  

 

Stemmen: 

 

Voor Tegen Onthouden 

10 8 15 

 

Het voorstel wordt aangenomen 

 

 

Henk Dissel vindt dat het bestuur de eer aan zichzelf dient te houden omdat het zo'n kleine 

meerderheid is. Hans Nijland geeft aan dat dit bij het vorige voorstel geen probleem was.  

Pieter Bakker brengt in dat in de statuten staat dat voorstellen worden beslist door meerderheden. 

 

Jacco Vermeulen komt binnen om 21:55 en stemt mee met het laatste voorstel. 
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14. Voorstel club zoekt vrouw 

  
‘Verzoek aan het bestuur om initiatieven te ontwikkelen met als doel om meer vrouwelijke leden te 
verkrijgen.  
Geopperde ideeën:  

 Iemand / enkele leden een rol geven van “welkom-heter” om kandidaatleden te laten 
integreren in de club, gedurende de eerste rondes dat ze aanwezig zijn. En dan extra 
aandacht in het geval van vrouwelijke kandidaatleden, in het beste geval door een 
vrouw?  
 Gestructureerd vragen aan (vrouwelijke) aanlopers hoe ze hier kwamen / hoe ze de 
club hebben gevonden. En gestructureerd vragen aan “weglopers” waarom ze niet meer 
komen. En vooral: wat er zou moeten gebeuren om ze te laten terugkomen: wanneer 
zouden ze wel weer komen / lid worden?  
 Opletten met de indeling de eerste rondes ‘ 

 

  

Mattieu Bastiaanse licht het voorstel toe en geeft daarbij aan dat het gaat om een oproep.  

Els Goudriaan brengt in dat de man-vrouw verhouding op andere clubs beter is dan op De Rode 

Loper. Daarnaast biedt Els zichzelf als vrijwilliger aan om nieuwe vrouwen welkom te heten. 

De interne wedstrijdleider geeft aan dat het lastig is om te peilen wie er weglopers zijn en dat hij nu 

ook al rekening houdt met het welkom heten van alle aanlopers.  

Op vraag van de interne wedstrijdleider waarop gelet dient te worden bij indelen geeft Mattieu aan 

dat aanlopers tegen meer sociaal handige mensen geplaatst dienen te worden. De interne 

wedstrijdleider brengt in dat hier al rekening mee wordt gehouden. 

Martijn Eefting is het eens met de argumenten, maar vindt dat de taak niet bij het bestuur moet 

liggen.  

Kees van Asperen ziet het probleem van gebrek aan vrouwen niet als een probleem voor de club en 

vindt dat hier geen beleid voor hoeft te komen.  

Jacco Vermeulen stelt voor om oud-voorzitter Marjolein Swinkels te benaderen voor ideeën.  

Eric van Aart heeft als idee om een bord op koningsdag te reserveren aan de kant van De Rode Loper 

voor een vrouw.  

 

Stemmen: 

Voor Tegen  Onthouden 

24 3 7 

 

De oproep wordt ondersteund.   
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15. Rondvraag 

Gert-jan van Oostenbrugge vertelt dat het Schaakcafé op vrijdag wordt doorgezet en dat aanstaande 

vrijdag wordt stilgestaan bij het afscheid van Rijn de Jonge die het voor een lange periode heeft 

georganiseerd.  

Jaap Kamminga doet een oproep voor de nieuwe Rode Loper top 100. 

Hendrik Aldenberg vraagt waarom er niet zoals in het verleden tijdig wordt vermeld wie er 

herkiesbaar zijn, zodat leden van de club aanspraak kunnen maken op een bestuursfunctie.  

De voorzitter geeft aan dat als iemand zichzelf niet herkiesbaar stelt, dit eerder wordt gemeld met 

bijvoorbeeld een stukje in de balans.  

Marcel Bijlsma merkt op dat de enquête de mogelijkheid biedt om enthousiaste leden die aangeven 

in het bestuur te willen, daar plaats te nemen. 

De interne wedstrijdleider wil de indelingsregel schrappen dat de derde partij tegen dezelfde spelers 

dezelfde kleur moet zijn als de eerste partij.  

Henk gaf aan dat hier op de bestuursvergadering over gesproken is en daar is gesteld dat dit 

onderwerp controversieel is, dus dat aanpassing moet via een voorstel aan de ALV.  

De interne wedstrijdleider geeft aan dat het niet in het reglement staat waardoor er ook geen 

voorstel ingediend hoeft te worden.  

 

16. Sluiting 

De vergadering wordt om 22:10 gesloten. 
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